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Abstract (en)
[origin: WO8605202A1] A fluidized bed reactor (100) and reaction process, particularly well-suited for culturing cells, for example, for tissue culture
and fermentation processes, which involve the treatment of at least a portion of the fluid exiting the fluidized bed reactor (100) in a side loop (160)
in a manner to alter its temperature or composition, e.g., oxygenation, with recirculation of this treated fluid to the reactor as a portion of the fluid
causing bed fluidization.

Abstract (fr)
Un réacteur (100) a lit fluidisé et un procédé de réaction particulierement utiles pour cultiver des cellules, pour des procédés de fermentation et de
culture de tissus par exemple, impliquent le traitement d'au moins une partie du fluide sortant du réacteur (100) a lit fluidisé dans une boucle latérale
(160), de fagon a modifier sa température ou sa composition, par exemple en l'oxygénant. Ce fluide traité est réintroduit dans le réacteur comme
partie du fluide a l'origine de la fluidisation du lit.
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